

سياسة الخصوصية لتطبيق سراج

آخر تحديث: 15 أكتوبر 2023م

توضح سياسة الخصوصية هذه الطريقة التي يجمع فيها المؤسسة الوقفية لدعم التعليم (سراج) المعلومات من المستخدمين لتطبيق سراج.

1. جمع المعلومات:

- **المعلومات الشخصية:** قد نجمع المعلومات الشخصية مثل الاسم، وعنوان البريد الإلكتروني، ورقم الهاتف، وما إلى ذلك، عندما يسجل المستخدمون في التطبيق أو لخدمات أو ميزات معينة.

- **بيانات الاستخدام:** قد نجمع معلومات حول كيفية الوصول واستخدام التطبيق. قد تشمل هذه المعلومات عنوان IP لجهاز المستخدم، نوع المتصفح، الصفحات التي تم زيارتها في التطبيق، الوقت الذي قضيته على تلك الصفحات، وغيرها من البيانات التشخيصية.

2. استخدام المعلومات:

قد نستخدم المعلومات التي نجمعها لـ:

- تقديم وصيانة التطبيق.
- إبلاغ المستخدمين بالتحديثات أو التغييرات في التطبيق.
- الرد على استفسارات المستخدمين أو احتياجات الدعم.
- مراقبة استخدام التطبيق وجمع التحليلات لتحسين وظائفه.
- ضمان أمان التطبيق واستكشاف المشكلات.

3. مشاركة وكشف المعلومات:

لا نبيع، ولا نتاجر، ولا نستأجر المعلومات الشخصية للمستخدمين. قد نشارك المعلومات الديموغرافية المجمعة التي لا ترتبط بالمعلومات الشخصية. قد نستخدم موفري خدمة طرف ثالث لمساعدتنا في تشغيل التطبيق، وقد يكون لديهم الوصول إلى معلومات المستخدم، ولكن فقط من أجل الأغراض المتعلقة بأداء هذه المهام نيابةً عنا.

4. الأمان:

نقدر بياناتك وقمنا بتنفيذ الممارسات المناسبة لجمع البيانات، وتخزينها، ومعالجتها، إلى جانب تدابير الأمان، للحماية من الوصول غير المصرح به، أو التغيير، أو الكشف، أو تدمير للمعلومات الشخصية الخاصة بك المخزنة في التطبيق.

5. المواقع الإلكترونية لأطراف ثالثة:

قد يحتوي التطبيق على روابط لمواقع خارجية. إذا قمت بالنقر على رابط لطرف ثالث، سيتم توجيهك إلى هذا الموقع. ننصحك بمراجعة سياسة الخصوصية لكل موقع تزوره. ليس لدينا أي سيطرة على و نتنازل عن أي مسؤولية عن المحتوى أو الممارسات المتعلقة بأي من مواقع أو خدمات الأطراف الثالثة.

6. التغييرات في سياسة الخصوصية:

قد نقوم بتحديث سياسة الخصوصية هذه بشكل دوري. سنبلغ المستخدمين بأي تغييرات عن طريق نشر سياسة الخصوصية المحدثة على هذه الصفحة، وسيتم تحديد تاريخ آخر تحديث في بداية السياسة.

7. الموافقة:

باستخدام التطبيق، تظهر موافقتك على سياسة الخصوصية هذه. إذا لم توافق على هذه السياسة، الرجاء عدم استخدام التطبيق الخاص بنا. استمرار الاستخدام بعد نشر التغييرات على هذه السياسة يشير إلى موافقتك على هذه التغييرات.

Siraj's Application Privacy Policy

Last Updated: 15th October 2023

This Privacy Policy outlines the manner in which Siraj Education Endowment Foundation collects, uses, and discloses information from users of Siraj's Application (the "App").

1. Collection of Information:

-Personal Information: We may collect personal information such as name, email address, phone number, etc., when users register on our App or for specific services or features.

-Usage Data: We may collect information on how the App is accessed and used. This may include the user's device IP address, browser type, pages of our App visited, time spent on those pages, and other diagnostic data.

2. Use of Information :

The information we collect may be used to:

- Provide and maintain the App.
- Notify users about updates or changes to our App.
- Respond to user inquiries or support needs.
- Monitor the usage of the App and gather analysis for improving functionalities.
- Ensure the App's security and troubleshoot problems.

3. Sharing and Disclosure:

We do not sell, trade, or rent users' personal information. We may share aggregated demographic information that is not linked to personal information. We may use third-party service providers to help us operate our App, and they may have access to user information, but only for the purposes of performing these tasks on our behalf.

4. Security:

We value your data and have implemented appropriate data collection, storage, and processing practices, along with security measures, to protect against unauthorized access, alteration, disclosure, or destruction of your personal information stored on our App.

5. Third-party Websites:

The App may contain links to external sites. If you click on a third-party link, you will be directed to that site. We advise you to review the Privacy Policy of every site you visit. We have no control over and assume no responsibility for the content or practices of any third-party sites or services.

6. Changes to this Privacy Policy:

We may update our Privacy Policy periodically. We will notify users of any changes by posting the updated Privacy Policy on this page, and the date the policy was last updated will be indicated at the beginning of the policy.

7 .Consent:

By using the App, you signify your acceptance of this Privacy Policy. If you do not agree with this policy, please do not use our App. Continued use following the posting of changes to this policy indicates your acceptance of those changes.